
Referat HB-møde i Østerlars Sport mandag den 24. februar 2025.
Fremmødte: Allan, Mark, Mikael, Lisbeth, Kenn og Tina
Afbud: Laila

  DAGSORDEN
1 Godkendelse af referat fra 

sidst
OK

2 Nyt fra formanden -Medlemsindberetning er indsendt. Vi var 278 medlemmer i 2024.
-Nytårstaffel lørdag den 1/3 kl. 12.00 i Multihuset. Kenn og Søren D. deltager fra 
os.
-Borgerforeningen har generalforsamling den 21/3
-Multihuset har den 29/3 åbent hus kl. 14-16 og repræsentantskabsmøde kl. 
17.00 med efterfølgende fællesspisning. Til åbent hus har Skydning åbent i 
kælderen. Gymnastik byder ind med Hiit fra kl. 14 til 14.30 og Lene laver 
yoga fra kl. 15 til 15.30. Det er meningen at publikum skal deltage.
-Butikshuset har flyttet deres generalforsamling den 24/4 jf. deres vedtægter.
-DGI Bornholm har Årsmøde den 24/4. Her kan man indstille til Lederpris, 
Ungepris og Udviklingspris. Sidste frist for indstilling er 30/3.
-ADHD foreningen er opstartet med Familiecafé i Multihuset. De har spurgt, om 
vi  den 26/4 fra kl. 13-15 kan være behjælpelige med, evt. at lære børnene lidt 
om fodbold med det forbehold, at der ikke nødvendigvis er nogen, som vil spille 
fodbold. I det tilfælde vil de prøve med høvdingebold. Alternativt at vi bare vil 
låse op for dem, og de må låne bolde. Det bliver alternativet, da fodbold ikke kan 
stille nogen til rådighed den dag. Tina har booket gymnastiksalen og vil låse op 
for dem.

3 Nyt fra kasserer Kassebeholdning oplyses til hvert møde. 
Ikke oplyst da Laila havde meldt afbud.

4 Nyt fra udvalgene Atletik: 
-Klubturen til Island den 21-27/8 er planlagt.
-Der er tale om at Grand Prix løbeserien skal genopstå uden Bornholms Tidende.
-Stavehølløb bliver den 19/6.
-Klubbetalte løb er Hans Rømersløbet 1/6.
-Klubvognen skal renoveres m.m.. 

Festudvalget: 
Komedien den 15 + 16/2 gik godt.
Den 15/2: 101 pers. så komedien til generalprøven kl. 14. 133 pers. deltog om 
aftenen. Den 16/2 var der med Ældre sagen 63 pers. om eftermiddagen.

Fodbold:
-Deltog i Bornholmsmesterkaberne den 1/2, kom i finalen men tabte til RIK.
-Udvalget har lavet Forretningsorden.

Gymnastik:
-Alle hold er godt i gang.
-Yoga  og Hitt har forlænget sæsonen. Fremgår af hjemmesiden og facebook.
-Lene har arrangeret familie-yoga i vinterferien.

Skydning: 
-Under puljen god energipulje hos Beof, er skydning videre til afstemning.
Mikael sender ud til alle foreningens medlemmer på Conventus om at stemme.



5 Hjemmesiden Intet nyt.

6 Sponsorer Jacob Lund har sponsoreret drikkedunke til fodbold, og får sit logo på vores 
hjemmeside, da han også har sponsoreret arbejdstimer til renovering af 
klubhuset.

7 Mulighedernes land Det har lykkedes for Kenn, at få kontakt til Morten fra BRK. Han har ikke fået 
gjort mere ved kortene over trampestierne. 
De har aftalt, at Kenn skal tjekke op på, hvor meget der skal repareres på 
broerne og melde tilbage til Morten, så får vi remedierne, og kan udføre 
arbejdet. Evt. sammen med gennemgang af trampestierne.

8 Klubhuset -Tøjvaskemaskinen er sat op, og har været i gang.
-Affaldscontainerene er på plads. Mangler klistermærke med Restaffald. (Mikael)
-Mark og Kenn har lavet ansøgning til Liv i det lokale pujlen fra Nordea, for 
renovering af vores skur.

 9 Conventus Intet nyt.

10 Genbrugsbutikken 
Østerlars Sport 

Status:
-Vi havde et konstruktivt møde den 11/2 med nogle af de frivillige, som var 
meget angagerede i planerne for butikken.
-Der har været 3 arbejdsdage indenfor den sidste uge. Og der arbejdes igen på 
onsdag fra kl 9.30 i klubhuset, med at hente ting fra Loppeladen, som skal tjekkes 
og vaskes af.
-Vi er begyndt at fylde ind i butikken. Det ser godt ud.
-Kodeboks sættes op ved døren. De frivillige får udleveret koden.
-Der er kommet skilte op ved butikken. 
1. Her åbner snart en Genbrugsbutik.
2. Vi søger frivillige. Der er 30 på listen, men vi vil gerne have flere.
3. som foreskriver, at der ikke må afleveres noget ved Genbrugsbutikken, da vi 
bor sammen med en fødevarebutik, for at undgå skadedyr. Der kan aflev. Ved 
Loppeladen. Der arbejdes på en løsning omkring aflevering af tøj og småting til 
Genbrugsbutikken.
-Det er ikke nødvendigt med kasseapparat, og vi skal heller ikke indberette 
moms. Spørgsmålet har været vendt hos DGI`s jurister, og vi opfylder de tre krav, 
juristen opstiller:
at butikken kun sælger brugte varer, der er modtaget vederlagsfrit,
at butikken kun beskæftiger ulønnet frivillig arbejdskraft, og
at hele overskuddet anvendes til almennyttigt formål.
Der vil være daglig salgsrapport, som opgøres ved lukketid. Efter ønske fra nogle 
frivillige, bliver den med fortrykte fortløbne nr..
-Der blev aftalt hvilket skilt vi skal have.
-Åbningsdato bliver muligvis den 12/4, i samarbejde med Min Købmand.
-Åbningsdage: torsdag og fredag eftermiddag og lørdag fra midt formiddag til 
midt eftermiddag. 4 timer til en start, så kan det altid ændres.
-Mobil-pay – Laila arbejder på det – Allan snakker med Laila hvor langt hun er 
nået.

11 Generalforsamling 2025 På valg:
Formand: Tina Hansen
Revisor: Enok Due Madsen
Fanebærer: Søren Dam

6. Årets M/K i Østerlars Sport: Kriterierne er udsendt. Sidste frist for indstilling  
var den 21/2. 

7. Æresmedlem: Hvem har vi? - ingen i år



Nedenstående udvalg vælges ikke på generalforsamlingen. 
Hver afdeling vælger sin egen bestyrelse på et medlemsmøde hvorfra der skrives 
referat. Herefter konstituerer de sig, og udpeger et medlem til hovedbestyrelsen. 
Hvert udvalg bedes  tjekke om deres Forretningsorden er i orden.

Atletik: 
Birgitte Nielsen 
Keld Lundgaard Christensen
Allan Hallin
 
Festudvalget: 
Tina Hansen 
Korna Rasmussen 

Fodbold: 
Allan Hallin
Kenn Jensen 

Gymnastik: 
Lisbeth Fliis Madsen 
Birgit Dunker Svendsen 

Skydning: 
Mikael Jørgensen 
Finn Marcher 
Allen Oines
Supp. Michael Lyngberg

Er der nogen, som er gået bort i 2024, som skal mindes? Ja
Dirigent: Mikael  har en aftale.
Invitation til pressen: Tina sender til Bornholms Tidende.
Festudvalget sørger for kaffe og smørebrød.
Der skal meldes til, hvis man ønsker at deltage. 
Sidste frist for tilmelding senest den 10/3 på mail: 
formand.ob9kreds@gmail.com eller sms 61762910.
Kassereren har fået regnskaberne.
Dagsorden ligger på hjemmesiden.

12 Loppemarked 2025
Lørdag den 5/7 kl. 10.00.

Tina har fået den opdaterede situationsplan fra Allan, og indsender ansøgning 
om afholdelse af loppemarkedet til BRK primo marts.

13 Land møder By 2025
Lørdag den 26/7 kl. 10 -16. 
Efterfølgende  Byfest på 
legepladsen fra kl. 18.00.

Der forventes at blive udstillinger af lastbiler, veteranbiler, landbrugsmaskiner og 
forskellige boder. 
Vi deltager muligvis med skydning/gymnastik/fodbold. Udvalgene er positive.
Næste møde mandag den 10/3.

Evt. Intet nyt.
Næste møde Aftales efter generalforsamlingen.

Referat: Tina Hansen formand.ob9kreds@gmail.com

mailto:formand.ob9kreds@gmail.com

